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Raadadviescommissie Bestuur 
(11085\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : woensdag 1 december 2010 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  

  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), mevrouw W.H.  

  Hooijer-Horstman (plaatsvervangend burgercommissielid VVD), de heer  

  H. Mulder (raadslid SGP), de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP),  

  de heer E.J. van Tellingen (raadslid PvdA), de heer H. de Jong (burger- 

  commissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer G.C. Ton  

  (burgercommissielid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), mevrouw 

  mr. M.N. Kallen-Morren (burgemeester), de heer S. van den Heuvel  

  (wethouder) en de heer J. Andriesse (wethouder). 

Afwezig m.k. : De heer C.F. van Wendel de Joode (burgercommissielid VVD) en de heer 

  A.D. van Loopik (burgercommissielid CDA). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

- De heer P. Noordam (namens het bestuur van de VPCON) m.b.t. agendapunt 7.1 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 Er is in deze vergadering een presentatie gehouden door: 

mevrouw A. Hooijmans (beleidsmedewerker SzGw) over de resultaten van 

Neerijnen m.b.t. de landelijk gehouden benchmark “waar staat je gemeente”. 

 

Toezegging burgemeester Kallen: ze gaat de burgers (via een vraag op onze 

website van Neerijnen) verzoeken aan de gemeente kenbaar te maken op welke 

wijze ze een verbetering van de burgerparticipatie wenst m.b.t. de voorbereiding 

van de besluitvorming.  

 

Toezegging mevrouw Hooijmans: er komt een bredere uitsplitsing, waarbij de 

cijfers van Neerijnen wordt vergeleken met meerdere gemeenten dan alleen 

Lingewaal. Deze zal ze de raad- en commissieleden spoedig doen toekomen. 

 

Toezegging burgemeester Kallen: het college zal een voorstel schrijven bij de nu 

uitgereikte rapportage “uitkomsten klanttevredenheidsonderzoek en burgerpeiling 
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mei-juli 2010” en die, samen met de rapportage in de commissie Bestuur van 16 

februari 2011 laten agenderen als bespreekstuk. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 1 september 2010 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Van den Heuvel deelt mede dat hij volgende week met de providers 

KPN, Vodafone en T-mobile aan tafel zit om het probleem van de bereikbaarheid 

gemeentebreed opgelost te krijgen. 

 

Burgemeester Kallen zegt nog geen mededelingen te kunnen doen vanuit de 

Regionale samenwerking. Wel wijst ze op de eerstvolgende vergadering van het 

AB van Regio Rivierenland, die gehouden gaat worden op 10 december 2010 en 

waarin alle concept-programma’s van de programmaraden ter bespreking en 

inbedding zullen worden voorgelegd. 

 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet van € 536.000,00 t.b.v. DUBO-

maatregelen in het Kulturhûs Haaften (2010-09-9892) 

 In de vergadering is een gewijzigde pagina 3 van het raadsvoorstel aan de 

commissieleden uitgereikt. Er zitten rekenfouten in de doorberekening van de 

aantallen m². 

 

Toezegging de heer Schol (teammanager Bedrijfsvoering): de spreadsheet met 

alle berekeningen van de investeringskosten, onderhoudskosten, 

afschrijvingskosten, e.d. over 40 jaar die aan dit raadsvoorstel ten grondslag ligt zal 

aan de raad- en commissieleden via de e-mail worden verstrekt. 

 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.2 Voorstel tot het vaststellen van de Belastingverordeningen 2011 (2010-09-12238) 

 In de vergadering is een aangepast raadsvoorstel, raadsbesluit en Verordening op 

de heffing en de invordering van onroerende-zaakbelastingen 2011 aan de 

commissieleden uitgereikt. Bij de berekening in het oorspronkelijke raadsvoorstel 

is uitgegaan van verkeerde percentages over 2010. 

 

In de vergadering is uitgebreid gedebatteerd over de Lijkbezorgingrechten en de 

grafrechten, evenals over enkel of dubbeldiep begraven. 

 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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7.3 Voorstel tot vaststelling van de gewijzigde Gemeenschappelijke regeling 

Veiligheidsregio Gelderland-Zuid (2010-09-11182) 

 Veel commissieleden spreken de bezorgdheid uit, dat we in een fuik zwemmen als 

wordt ingestemd met de vaststelling van de voorliggende gewijzigde 

Gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio Gelderland-Zuid. Er is in de 

regeling wel getracht tegemoet te komen aan de bezwaren van o.a. Neerijnen m.b.t. 

de regionalisering van de brandweer. Ook ziet de commissie graag dat het 

materieel van de brandweer GNL ook bij de gemeente blijft. 

Burgemeester Kallen zegt dat de brandweer hoog op de agenda blijft staan en als 

zeer belangrijk wordt ervaren. Het behoud van de vrijwilligers voor de gemeente is 

door de vorige burgemeester van Neerijnen, samen met o.a. haar collega uit 

Lingewaal in de Veiligheidsregio bevochten. Daardoor is expliciet bij alleen onze 

Veiligheidsregio artikel 6 (status aparte) aan de regeling toegevoegd, waardoor 

gesplitste instemming mogelijk is. 

Toezegging burgemeester Kallen: ze zal ook het punt van het (voorlopige) 

behoud van het beheer van het materieel bij de gemeente (en dus bij ons cluster 

GNL) in het overleg van de Veiligheidsregio inbrengen. De gemeentelijke 

brandweer blijft! 

 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.4 Voorstel tot instemming met de 39
e
 wijziging van de Gemeenschappelijke regeling 

Regio Rivierenland  (2010-09-12310) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.5 Voorstel tot vaststelling van het Reglement van orde voor de werkzaamheden van 

de Raad (2010-09-12116) 

 Het Reglement zal als volgt worden aangepast voor de komende raadsvergadering: 

- geen vragenuur opnemen 

- huidig spreekrecht burgers handhaven 

- termijn aanvragen spreekrecht burgers inkorten: mogelijk tot 12.00 uur op 

de dag van de vergadering 

- koppeling tussen inspreken in de raadadviescommissie en de gemeenteraad 

los laten 

- inspreken alleen mogelijk op geagendeerde punten in de raadsvergadering 

- artikel 5 lid 6 komt te vervallen 

- artikel 23 lid 1c komt te vervallen 

 

Tevens zal de burger via de website van de gemeente actief worden geïnformeerd 

over de mogelijkheden die er al zijn voor burgerparticipatie bij de voorbereiding 

van besluitvorming. De invloed van burgers op die besluitvorming is het grootst in 

een zo vroeg mogelijk stadium. Dit begint al bij het te houden fractieberaad van 

alle politieke groeperingen vertegenwoordigd in onze gemeenteraad. Ook kan men 

schriftelijke of digitale communicatiekanalen benutten om de zienswijze en/of 

mening kenbaar te maken. Ten slotte kan van het spreekrecht in commissie- en/of 

raadsvergadering gebruik worden gemaakt. 

 

Artikel 39 wordt gehandhaafd, doch in een volgende bijeenkomst van het 

Presidium zal opnieuw nog eens worden doorgesproken over de mogelijkheid voor 

raadsleden tot het verzoeken om informatie dat niet direct openbaar gemaakt hoeft 
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te worden aan alle raad- en commissieleden. Dit dient overigens geen regel te 

worden, maar uitzondering te zijn. Hierover zijn de meningen verdeeld. 

 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.6 Voorstel tot vaststelling van de Verordening op de raadadviescommissies 

 (2010-09-12117) 

 De Verordening zal als volgt worden aangepast voor de komende 

raadsvergadering: 

- artikel 4 lid 3 komt te vervallen 

- artikel 4 lid 4 aanpassen: de vertegenwoordiging in een commissie bestaat 

per fractie uit ten minste één raadslid  

- artikel 4 lid 5 aanpassen: het plaatsvervangend lid per fractie kan alleen een 

raadslid zijn 

- termijn aanvragen spreekrecht burgers ook inkorten: mogelijk tot 12.00 uur 

op de dag van de vergadering 

- artikel 9 lid 1 aanpassen: “presidium” vervangen door “raad” 

 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.7 Voorstel tot vaststelling van de Verordening ambtelijke bijstand en 

fractieondersteuning (2010-09-12118) 

 De Verordening zal als volgt worden aangepast voor de komende 

raadsvergadering: 

- artikel 5 lid 1 aanpassen: “1 keer” laten vervallen 

- artikel 6 aanpassen: de financiële bedragen, conform de besluitvorming in 

de begrotingsraad voor fractieondersteuning 

 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.8 Voorstel tot vaststelling van de Gedragscode voor politieke ambtsdragers  

(2010-09-12119) 

 De Gedragscode zal als volgt worden aangepast voor de komende 

raadsvergadering: 

- artikel 1 lid 2 wijzigen: “dagelijks bestuur” in “college van burgemeester en 

wethouders” en “algemeen bestuur” in “gemeenteraad” 

 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

 De heer Nijhoff (GBN) complimenteert de burgemeester met het artikel in de 

krant over de politie. 

De heer Mulder (SGP) heeft in dat krantenartikel gelezen dat we gaan voor een 2
e
 

wijkagent. Maar we hebben nu nog niet eens 1 wijkagent, die wordt gedeeld met 

Geldermalsen (Meteren). 

Burgemeester Kallen antwoordt dat dit inderdaad zo is. We hebben nu 0,7 fte, dat 

is één fysiek persoon. We willen er nog graag één fysiek persoon bij. 

 

De heer Mulder (SGP) zegt in de krant te hebben gelezen dat de subsidioloog (in 

dienst bij de Regio) voor Neerijnen subsidie heeft binnengehaald voor de scholen 
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t.b.v. verbetering luchtkwaliteit en energiebesparende maatregelen. Zijn er nog 

meer binnengehaalde subsidies voor Neerijnen te melden.  

Wethouder van den Heuvel antwoordt, voor zover hij het financieel zou kunnen 

weten niet. 

 

De heer Mulder (SGP) vraagt de voorzitter van de raad, OF het mogelijk is om 

toch eens te kijken naar de situatie met de microfoons. Er is één microfoon die 

telkens storing geeft. Het is een nieuw systeem, waarop vast nog garantie zit. Dus 

ziet hij graag dat die microfoon OF gerepareerd wordt, OF dat hij vervangen wordt. 

Burgemeester Kallen zegt er naar te laten kijken en zonnodig deze microfoon te 

laten vervangen. 

 

De heer Van het Hoofd (CDA) is blij met de adequate aanpak van de 

burgemeester i.h.k.v. de veiligheid en de reacties van de politie staan hem erg aan. 

De Waalbandijk moet gewoon open blijven en daar moet het gemotoriseerde 

verkeer met een normale snelheid overheen gaan. 

 

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 

d.d. 12 januari 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   T. Kool 


